
G/F Duedyssegård - Bestyrelsesmøde 25/2-2025 
Deltager, Nels, Brita, Bo og Anders 

Referent: Anders 

 

Dagsorden: 

1. Generalforsamling 

a) Dato? 

b) Valg til bestyrelse i år: 

I. Anders, modtager genvalg 

II. Bo, 

III. Britta 

IV. Maria 

V. Evt yderligere suppleanter 

VI. Revisor, Inge, modtager genvalg 

VII. Revisor suppleant, Mette, modtager genvalg 

c) Evt. forslag som skal stilles på generalforsamlingen? 

2. Regnskab 2024 

3. Budget 2024 

4. Opfølgning fra sidste møde 

a) Svar til Frank ang. fældning af egetræ 

b) Affaldsordning 

c) Revneforsegling af asfalt   

5. Evt 

 

  



 

1. Generalforsamling 
a. Dato 9/4-2025. Forudsat kantinen på skolen er ledig. Anders spørger 

pedellen. 
b. Valg til bestyrelse i år: 

i. Anders, modtager genvalg 
ii. Bo, modtager genvalg 

iii. Britta, modtager ikke valg 
iv. Maria, ? 
v. Evt yderligere suppleanter 

vi. Revisor, Inge, modtager genvalg 
vii. Revisor suppleant, Mette, modtager genvalg 

I forhold til vedtægterne er bestyrelsen lidt ”tynd”. Så det vil være godt med lidt 
lobbyarbejde forud for generalforsamlingen for at finde yderligere kandidater. 

c. Evt. forslag som skal stilles på generalforsamlingen? Bo og Lone ønsker at 
stille samme forslag som sidste år, omkring omlægning af grusstierne, fra 
grus til græs. Ved seneste generalforsamling blev forslaget vedtaget med 
et budget på 20.000- men det efterfølgende tilbud lød på godt 35.000-, 
hvorfor arbejdet endnu ikke er igangsat. 
 

2. Regnskab 2024: Det reviderede regnskab blev gennemgået og vil blive 
distribueret sammen med indkaldelse til generalforsamlingen. 
 

3. Budget 2025: Efter nogen snak frem og tilbage omkring likviditet og om vores ca. 
1 mio. kr. står bedst på den ene eller anden konto, er der et udkast til budget som 
ligeledes vil blive distribueret med indkaldelsen til den kommende 
generalforsamling. 
 

4. Opfølgning fra sidste møde 
a. Svar til Frank ang. fældning af egetræ. Aftalen er at træet kan fælles 

såfremt Frank (Bavnager 70) afholder udgifterne. Vi har modtaget til tilbud 
fra MK Flora. Tilbuddet omfatter bla. beskæring af vores træer og buske. 
Fældes træet i forbindelse med den planlagt beskæring koster 
træfældningen 2.400-   

b. Affaldsordning – intet nyt. Skal der ske noget i den sag. Må der udarbejdes 
et konkret forsalg som kan stille til afstemning ved generalforsamlingen. 

c. Revneforsegling af asfalt – Ved seneste generalforsamling blev der afsat 
20.000- til revneforsegling af vores fælles asfaltveje. Det er ikke lykkedes 



at finde leverandør som levede op til bestyrelsens krav. Hvorfor arbejdet 
ikke er igangsat.   

5. Evt 

Lokalplan Ubberupvej, markerne nord for vores. Bo påpeger at vi bør holde os ajour 
og yde indflydelse på den, antageligt, kommende lokalplan for området nord for os.  

  

Fodboldmål – Nels fjerner de udtjente mål 

 

Der er begyndt at ophobe sig affald/storskrald ved legepladsen. Bo har tilbud at 
bortskaffe det. 

 

Parkering: Der står fortsat en trailer ulovligt parkeret på p pladsen. I Halsnæs 
kommune må trailere kun parkeres på offentlig vej i max 24 timer. Alle typer 
påhængsvogne, trailere og campingvogne skal parkeres på egen grund. 

Bekendtgørelsen kan læses her: 

https://halsnaes.dk/media/15329/Bekendtg%C3%B8relse%20om%20standsning%
20og%20parkering%20i%20Halsn%C3%A6s%20kommune..pdf 
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